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Zápis z	65. Zasedání Rady pro vnitřní hodnocení 
ČVUT ze dne 03. 10. 2023 

 
 
Přítomní členové RVH 
 
doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 
prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 
prof. Ing. Jiří Jakovenko, Ph.D. 
doc. Ing. Jan Janoušek, Ph.D. 
prof. Ing. Igor Jex, DrSc. 
prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. 
prof. Ing. Josef Jíra, CSc. 
prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA 
prof. Ing Jan Macek, DrSc. (online) 
prof. Ing. Milena Pavlíková, PhD. 
prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. 
 
 
Omluvení členové RVH 
doc. Ing. Tomáš Pajdla, Ph.D. 
Ing. Lucie Jirotková 
 
 
Přítomní hosté 
Mgr. Renáta Matoušková, tajemnice RVH 
Ing. Radek Holý, Ph.D., prorektor pro řízení kvality 
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Pořad jednání: 

1) Schválení programu 65. zasedání. 
a) prof. Ing. Petr Hájek, CSc. představil program jednání. 
b) RVH schválila program jednání. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
2) Schválení zápisu z	63. jednání RVH ze dne 12. 09. 2023. 

a) prof. Ing. Petr Hájek CSc. představil zápis jednání. 
b) RVH schválila zápis z jednání. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
3) Schválení zápisu z	64. mimořádného jednání RVH ze dne 22. 09. 2023. 

a) prof. Ing. Petr Hájek CSc. představil zápis jednání. 
b) RVH schválila zápis z jednání. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
4) Informace rektora. 

a) Rektor Petráček oznámil rozšíření RVH o tři nové členy. Jejich nominace 
bude teprve probíhat. Dále informoval o státní finanční podpoře pro 
vysoké školy pro příští rok a rozpracovaném finančním plánu na další tři 
roky. 

b) U rozkladové komise se nachází čtyři projekty ČVUT, které byly součástí 
OP JAK.  
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5) Schválení NMSP Biomedicínské laboratorní metody. 

a) Předsedkyně hodnoticí komise prof. Pavlíková představila hodnoticí 
zprávu členům RVH. Všichni hodnotitelé se k	akreditačnímu spisu 
studijního programu vyjádřili kladně. Jedná se o nový program s	velkým 
zapojením externích vyučujících, jelikož je kladen důraz na praxi. 
Představa přijatých studentů do jednoho ročníku je okolo 30. 

b) Prof. Jex vyjádřil obavu týkající se externích vyučujících, zda je program 
možné vést i bez nich v	případě, že odstoupí od smlouvy se školou? Doc. 
Hozman ubezpečil, že FBMI má několik dalších spolupracujících firem a 
externistů z	praxe, v	případě, že by někteří externisté odešli, studijní 
program by nebyl narušen a byla by za ně nalezena náhrada.  

c) Prof. Pavlíková jako předsedkyně HK navrhuje udělení akreditace 
studijnímu programu na 10 let bez dalších výhrad. 

d) RVH udělila akreditaci k	uskutečňování SP na dobu 10 let. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
6) Projednání méně podstatné změny SP Informatika a kybernetika ve zdravotnictví 

a) Zpravodaj pro OV Informatika prof. Tvrdík představil méně podstatné 
změny SP.  

b) RVH vzala méně podstatné změny SP Informatika a kybernetika ve 
zdravotnictví na vědomí. 
 

7) Schválení podstatných změn NMSP Informatics týkající se rozšíření o specializaci 
Digital Business Engineering  

a) Předseda hodnoticí komise pro podstatné změny SP Infromatics týkající 
se rozšíření o specializaci Digital Business Engineering prof. Jakovenko 
představil návrh hodnoticí komise. Komise navrhuje schválení rozšíření 
s	podmínkou vytvoření kontrolní zprávy do 1. 9. 2024, týkající se 
zejména doplnění informací, které jsou odlišné od původního 
akreditačního spisu. Komise doporučuje udělit akreditaci do konce 
platnosti SP Informatics tj. 18. 04. 2028.  

b) RVH schválila podstatné změny NMSP Informatics týkající se rozšíření o 
specializaci Digital Business Engineering do konce platnosti SP 
infromatics tj. 18. 04. 2028. S	kontrolní zprávou s	vypořádáním 
připomínek komise k	doplněním informací do 1. 9. 2024. 
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Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
 

8) Schválení podstatných změn NMSP Letectví a kosmonautika týkající se rozšíření o 
specializaci Kosmická technika 

a) Předseda hodnoticí komise prof. Jíra představil rozšíření NMSP Letectví 
a kosmonautika o specializaci Kosmická technika. Komise navrhuje 
schválení rozšíření s	podmínkou vytvoření kontrolní zprávy do 31. 8. 
2025, týkající se vypořádání s	personálním zabezpečením v	rozsahu 
vyplnění formulářů C-I. Komise doporučuje udělit akreditaci do konce 
platnosti SP Letectví a kosmonautika, tj. do 14. 02. 2033. 

b) Prof. Pavlíková navrhla posunutí kontrolní zprávy o rok tedy do 31. 8. 
2026. Dle předsedy komise prof. Jíry se specializace vypořádala 
s	problémy, které se týkaly personálního zabezpečení při žádosti o 
akreditaci z	února 2023. 

c) RVH schválila rozšíření SP Letectví a kosmonautika o specializaci 
Kosmická technika do konce platnosti do konce SP, tj. 14. 02. 2033 
s	kontrolní zprávou do 31. 8. 2026 vypořádávající se s	připomínkami 
k	personálnímu zabezpečení v	požadovaném rozsahu vyplnění 
formulářů C-I.  
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
9) Schválení podstatných změn NMSP Aerospace Engineering týkající se rozšíření o 

specializaci Space Technology 
a) Předseda hodnoticí komise prof. Jíra představil rozšíření NMSP 

Aerospace Engineering o specializaci Space Technology. Komise 
navrhuje schválení rozšíření s	podmínkou vytvoření kontrolní zprávy do 
31. 8. 2025, týkající se vypořádání s	personálním zabezpečením 
v	rozsahu vyplnění formulářů C-I. Komise doporučuje udělit akreditaci 
do konce platnosti SP Aerospace Engineering, tj. do 14. 02. 2033. 

b) Prof. Pavlíková navrhla posunutí kontrolní zprávy o rok tedy do 31. 8. 
2026. Dle předsedy komise prof. Jíry se specializace vypořádala 
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s	problémy, které se týkaly personálního zabezpečení při žádosti o 
akreditaci z	února 2023. 

c) RVH schválila rozšíření SP Aerospace Engineering o specializaci Space 
Technology do konce platnosti do konce SP, tj. 14. 02. 2033 s	kontrolní 
zprávou do 31. 8. 2026 vypořádávající se s	připomínkami 
k	personálnímu zabezpečení v	požadovaném rozsahu vyplnění 
formulářů C-I.  
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
10) Schválení kontrolní zprávy DSP Inteligentní dopravní systémy 

a) Zpravodaj pro oblast vzdělávání Doprava prof. Jíra představil kontrolní 
zprávu SP inteligentní dopravní systémy, kterou si vyžádal Národní 
akreditační úřad. Dle zpravodaje došlo ke splnění požadavků týkajících 
se personálního zabezpečení. 

b) RVH schválila kontrolní zprávu bez dalších připomínek 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
11) Schválení kontrolní zprávy BSP Informatika 

a) Zpravodaj pro oblast vzdělávání Informatika prof. Tvrdík představil 
kontrolní zprávu SP Informatika. 

b) RVH neuzavřelo projednávání kontrolní zprávy a požaduje doplnění a 
upřesnění informací do 28. 11. 2023.  
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
12) Schválení kontrolní zprávy BSP Informatics 

a) Zpravodaj pro oblast vzdělávání Informatika prof. Tvrdík představil 
kontrolní zprávu SP Informatics. 

b) RVH neuzavřelo projednávání kontrolní zprávy a požaduje doplnění a 
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upřesnění informací do 28. 11. 2023.  
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
13) Schválení hlasování per rollam ve věci hodnoticí komise pro BSP Zdravotnické 

záchranářství jako součást zápisu. 
a) Představení per rollam hlasování ve věci hodnoticí komise pro BSP 

Zdravotnické záchranářství. 
b) RVH schválila per rollam hlasování jako součást zápisu. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
14) Navržení dočasné pracovní komise pro pětileté hodnocení BSP a NMSP Krajinářská 

architektura 
a) Zpravodaj pro OV Architektura a urbanismus prof. Lábus navrhl prof. 

Pavlíkovou jako předsedkyni dočasné komise.  
b) RVH schválila prof. Pavlíkovou jako předsedkyni dočasné komise 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 

 
15) Navržení dočasné pracovní komise pro pětileté hodnocení BSP a NMSP Aplikované 

matematicko-stochastické metody (AMSM) 
a) Místopředseda RVH prof. Hájek navrhl prof. Tvrdík jako předsedu 

dočasné pracovní komise.  
b) RVH schválila prof. Tvrdíka jako předsedu dočasné pracovní komise.  

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
12 0 0 
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16) Diskuze k hodnocení ČVUT v mezinárodních žebříčcích  

a) Prof. Jirásek zahájil diskuzi ohledně zajištění správnosti dat v 
mezinárodních	žebříčkách. Za poslední rok došlo ke změně hodnocení 
v	žebříčku sustainibility, což bylo jednou z příčin výpadku ČVUT z	první 
400. QS vybírá data už na další rok. Dle rektora Petráčka se již připravují 
data pro žebříčky na další rok.  

 
 

17) Různé 
a) RVH navrhlo projednání plánu vnitřního pětiletého hodnocení SP na 

dalším zasedání společně s	možnou úpravou předpisu, který by stanovil 
termíny odevzdání zpráv.  

b) RVH navrhuje změnu vnitřního předpisu hodnocení studijních 
programů. Navrhovatelem hodnocení pětiletých studijních programů 
bude RVH.  

c) RVH požádalo o umístění přehledu kontrolních zpráv na Portál ČVUT.  
d) Prof. Jex navrhl změnu nastavení kvantifikovaných kritérií dle 

prestižních a relevantních potřeb a optimalizaci čísel dle různých oborů. 
Dle prof. Jiráska by jednoduchou úpravou mohlo být zohlednění 
kvartilu.   

e) RVH zvážila možnost výjezdního zasedání. 
f) Další jednání RVH: 14. 11., 5. 12.  

 
 
V	Praze 03. 10. 2023 


